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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στερεύουν τα αποθέματα
Πηγή: ΓΝΩΜΗ ΤΗΣ ΠΑΤΡΑΣ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

361.7 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στερεύουν τα αποθέματα
Σε φάρμακα για την 
καρδιά, τον διαβήτη και τις 
θρομβώσεις στα 
νοσοκομεία του ΕΣΥ

Τ
ιτάνιες προσπάθειες καταβάλλουν 
οι φαρμακοποιοί των δημόσιων νο
σοκομείων να εξασφαλίσουν την 
επάρκεια σε σημαντικά για τους ασθε

νείς φάρμακα, τα οποία το τελευταίο διά
στημα είναι σε έλλειψη.
Βασικές θεραπείες, όπως είναι το ενέ- 
σιμο διουρητικό (με αντιυπερτασική δράση) 
"φουροσεμίδη" (LASIX) φθάνουν με το 
σταγονόμετρο στα Φαρμακεία των Νο
σοκομείων.
Το πρόβλημα επιβέβαιωσε στο iatrope- 
dia.gr η Όλγα Οικονόμου, Διευθύντρια 
Φαρμακοποιός του ΕΣΥ και αντιπρόεδρος 
της Ελληνικής Επιστημονικής Εταιρείας Οι
κονομίας και Πολιτικής Υγείας.
Αυτή τη στιγμή υπάρχει έλλειψη στην 
εκτέλεση των παραγγελιών. Δεν καλύ
πτεται η αγορά, ίσως να υπάρχει μειωμένη 
παραγωγή. Ελπίζουμε να λυθεί το θέμα, 
αλλά αν δεν λυθεί γρήγορα θα έχουμε 
πρόβλημα. Η "φουροσεμίδη" είναι ένα 
φάρμακο ευρείας χρήσεως. Πιστεύω ότι 
μέσα σ' αυτήν την εβδομάδα θα εξομα
λυνθεί το πρόβλημα".
Ελλείψεις, όμως, εντοπίζονται και σε αναι- 
σθησιολογικά φάρμακα απαραίτητα για 
τα χειρουργεία, ενώ υπάρχει επίσης, μει
ωμένη παράδοση σε ηπαρίνες (αντι- 
θρομβωτικά) και σε φάρμακα για την αν
τιμετώπιση του διαβήτη.
"Κάνουμε αυτή τη στιγμή μεγάλη προ
σπάθεια οι Νοσοκομειακοί Φαρμακο
ποιοί, επειδή κάνουμε καλή διαχείριση 
των αποθεμάτων που έχουμε", σημειώνει 
η κ. Οικονόμου.
Η ίδια η παρασκευάστρια εταιρεία έχει

δηλώσει την έλλειψη του φαρμάκου LA
SIX στον ΕΟΦ ενώ μία ακόμη εταιρεία 
που προμηθεύει τα νοσοκομεία με σκεύα
σμα το οποίο περιέχει την ίδια δραστική 
ουσία, δεν μπορεί να καλύψει όλες τις 
ανάγκες.

ΠΟΕΔΗΝ: ΟΡΙΑΚΗ Η ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ
Σύμφωνα με την Ομοσπονδία των Εργα
ζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟ
ΕΔΗΝ). η προσπάθεια που καταβάλλουν 
οι Φαρμακοποιοί του ΕΣΥ να καλύψουν 
τους ασθενείς, είναι τιτάνια:
"Η κατάσταση με ορισμένα νοσοκομει
ακά φάρμακα είναι οριακή. Είναι διαρ
κής η προσπάθεια των Φαρμακοποιών 
των νοσοκομείων να τα εξασφαλίσουν 
και έχουν καταφέρει μέχρι σήμερα, να 
μην αντιμετωπίσουν παντελή έλλειψη 
φαρμάκων, παρά τις δυσκολίες στην αγορά. 
Τους αξίζουν συγχαρητήρια. Αυτό όμως 
δεν απαλλάσσει των ευθυνών του τους 
ΕΟΦ. ΙΦΕΤ και τις εταιρείες", τονίζει ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης Γιαν- 
νάκος.
Σύμφωνα με την ισχύουσα νομοθεσία οι 
εταιρείες οφείλουν να έχουν απόθεμα 
τριών μηνών για τα σκευάσματά τους.

Σε περίπτωση ελλείψεων -είτε λόγω μει
ωμένης παραγωγής πρώτων υλών από 
Κίνα και Ινδία, είτε λόγω των παράλλη
λων εξαγωγών- το Ινστιτούτο Φαρμα
κευτικής Έρευνας και Τεχνολογίας (ΙΦΕΤ) 
αναλαμβάνει να εξασφαλίσει τις απαι- 
τούμενες ποσότητες από το εξωτερικό, 
όμως σε τιμές πολλαπλάσιες από αυτές της 
εγχώριας αγοράς.
Οι Φαρμακοποιοί των Νοσοκομείων επι
κοινωνούν συχνά με τον ΙΦΕΤ ζητώντας 
να γίνουν οι απαιτούμενες ενέργειες για 
την αποκατάσταση των ελλείψεων των 
σκευασμάτων.
Ωστόσο, "έως τώρα οι ανάγκες καλύπτονται 
οριακά. Είναι δυνατόν οι γιατροί να ζουν 
με αυτή την αγωνία; Εάν δεν αντιμετωπι- 
σθεί άμεσα η έλλειψη, θα υπάρξει πρό
βλημα με τη θεραπεία νοσηλευόμενων 
ασθενών. Ειδικά των καρδιολογικών πε
ριστατικών", τονίζει ο κ. Γιαννάκος. 
Τέλος, να αναφερθεί πως ο Πανελλήνιος 
Φαρμακευτικός Σύλλογος (ΠΦΣ) με πα
ρέμβασή του προς το ΕΟΦ ζήτησε την 
απαγόρευση των παράλληλων εξαγωγών 
για 100 κωδικούς και συγκεκριμένα, για 
αντιβηχικά, αντιθρομβωτικά, ινσουλίνες, 
εισπνεόμενα κ.ά.
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1  Ζητά απαντήσεις, αλλά δεν της δίνουν
Πηγή: ΝΕΑ ΤΗΣ ΛΕΣΒΟΥ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

607.35 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑ ΝΟΣΗΑΕΥΤΡΙΑΣ ΜΕ ΠΡΟΒΑΗΜΑ ΥΓΕΙΑΣ

ΣΤΟ ΒΟΣΤΑΝΕΙΟ

Ζητά απαντήσεις, 
αλλά δεν της δίνουν

Το Πολυδύναμο Περιφερειακό Ιατρείο Αγιάσου

Γράφει η 
Χριστίνα Γιαννούλη 

■ chrgiannouli@gmail.com

Μ
ε «κακόγουστη 
φάρσα» μοιά
ζει π εξέλιξη 
της περίπτωσης νοσηλεύ- 

τριας του Βοστάνειου, 
η οποία εδώ και μήνες 
έχει αιτηθεί την απόσπα
σή της στο Πολυδύναμο 
Περιφερειακό Ιατρείο 
Αγιάσου, δεδομένου ότι 
συντρέχουν σοβαροί λό
γοι υγείας. Και ενώ εγκρί- 
θηκε η απόσπασή της τον 
περασμένο Φλεβάρη με 
απόφαση που αναρτή- 
θηκε στο "Διαύγεια", την 
επόμενη κιόλας ημέρα η 
απόφαση τροποποιείται 
και η απόσπαση της νοση- 
λεύτριας από την Αγιάσο 
αφορά πλέον την απόσπα
σή της στο Κέντρο Υγείας 
Πολιχνίτου, μια απόστα
ση εξίσου μακρινή με την 
Μυτιλήνη.
Το ζήτημα έχει προκαλέ- 
σει εδώ και μήνες αντι
δράσεις από συλλογικούς 
φορείς, όπως ο Σύλλογος 
Εργαζομένων του Βοστά- 
νειου, εκ του οποίου μέλη 
παρέστησαν στην διαμαρ
τυρία που πραγματοποί
ησε η νοσηλεύτρια στην 
κεντρική είσοδο του Νο
σοκομείου χθες το πρωί, 
παρουσία αντιπροσώπων 
και του Εργατικού Κέ
ντρου Λέσβου. Παράλλη
λα τόσο η ίδια η νοσηλεύ- 
τρια, όσο και ο Σύλλογος 
Εργαζομένων έχουν την 
στήριξη της ΑΔΕΔΥ και

Η νοσηλεύτρια 
Ρένα-Παναγιώτα Λαλά

της ΠΟΕΔΗΝ, ενώ σημει
ώνεται ότι για το θέμα 
κατέθεσε ερώτημα στην 
Βουλή στις 21 Φεβρου
άριου 2023 η βουλευτής 
του ΚΚΕ Λέσβου, Μαρία 
Κομνηνάκα, για το οποίο 
όμως ποτέ δεν δόθηκε 
απάντηση.

Το περιστατικό

Τον περασμένο Σεπτέμβρη 
του 2022, η Ρένα-Πανα- 
γιώτα Λαλά, νοσηλεύτρια 
στο Βοστάνειο, διαγνώστη- 
κε με αυτοάνοση οροθετι- 
κή ρευματοειδή αρθρίτιδα, 
γεγονός που άλλαξε άρδην 
την ζωή της, προκαλώντας 
της σοβαρά κινητικά προ
βλήματα και αναγκάζοντάς 
την να λάβει θεραπεία με 
ανοσοκατασταλτικά χάπια 
καθώς και να υποβληθεί σε 
χημειοθεραπείες. 
Δεδομένων των συνθη
κών, τον Οκτώβριο η κ. 
Λαλά έκανε αίτηση στην 
Β' ΔΥΠΕ Πειραιώς και Αι
γαίου ώστε να πάρει από
σπαση στο Πολυδύναμο 
Ιατρείο Αγιάσου, κι έτσι 
να βρίσκεται στον τόπο

Ο πρόεδρος του Συλλό
γου Εργαζομένων του 
Βοστάνειου, Ξενοφώ- 

ντας Αυγερινός
διαμονής της, καθώς η 
ασθένειά της δεν της επι
τρέπει να οδηγήσει για 
τόσο μεγάλη απόσταση, 
όπως τη διαδρομή Αγιά- 
σος - Μυτιλήνη. Τον Νοέμ
βριο μάλιστα διεγνώσθη 
από το Κέντρο Πιστοποίη
σης Αναπηρίας (ΚΕΠΑ) με 
78% αναπηρία, ωστόσο 
παρά τις διαδικασίες στις 
οποίες προέβη, η ίδια δεν 
έπαιρνε κάποια απάντη
ση. Αναγκάστηκε να προ- 
σφύγει στο Συνήγορο του 
Πολίτη, και στην Εθνική 
Συνομοσπονδία Ατόμων 
με Αναπηρία (Ε.Σ.Α.με.Α.), 
οι οποίοι εκ μέρους τους 
την διαβεβαίωσαν ότι είναι 
κατοχυρωμένη νομικά και 
δικαιούται την απόσπαση 
στον τόπο διαμονής της, 
λόγω του υψηλού ποσο
στού αναπηρίας της.
Και ενώ η πολυπόθητη 
θετική απάντηση για την 
απόσπαση στο Ιατρείο 
Αγιάσου ήρθε στις 9 Φε
βρουάριου 2023, με από
φαση που αναρτήθηκε 
στο "Διαύγεια", στις 10

Φεβρουάριου η απόφαση 
ως... «διά μαγείας» τρο
ποποιείται και η απόσπα
ση πλέον «μεταφέρεται» 
στο Κέντρο Υγείας Πολι- 
χνίτου.
«Όπως καταλαβαίνετε, η 
απόσταση είναι η ίδια, αν όχι 
μεγαλύτερη, από την Αγιάσο 
στον Πολιχνίτο σε σχέση με 
την Αγιάσο - Μυτιλήνη, και 
εγώ δεν μπορώ να οδηγήσω 
σε καμιά περίπτωση στην 
κατάσταση που βρίσκομαι. 
Όταν ρώτησαν την Β' ΔΥΠΕ 
γιατί τροποποιήθηκε η από
φαση, η απάντηση που έλα
βα ήταν ότι το Ιατρείο της 
Αγιάσου είναι πλήρως στε
λεχωμένο, και ότι κρίνομαι 
«υπεράριθμη». Παράλληλα 
τελειώνει η αναρρωτική 
μου άδεια, και βρίσκομαι σε 
ανασφάλεια», δηλώνει η κ. 
Λαλά στα Νέα της Λέσβου. 
Όπως επεσήμανε από 
πλευράς του και ο πρόε
δρος του Συλλόγου Εργα
ζομένων του Βοστάνειου, 
Ξενοφών Αυγερινός: «Ως 
Σύλλογος από την αρχή στη
ρίξαμε την συνάδελφό μας 
καθότι δικαιούται την από
σπαση αυτή. Ωστόσο δεν 
μπορούμε να καταλάβουμε 
πού οφείλεται αυτή η τρο- 
ποποιητική απόφαση για το 
Κέντρο Υγείας Πολιχνίτου, 
ακόμα και αν είναι υπεράριθ
μη στην Αγιάσο η κ. Λαλά. 
Η Αγιάσος είναι χωριό με 
2.500 - 3.000 κατοίκους, δεν 
θεωρώ ότι «περισσεύουν» 
αν υπάρχουν συνολικά 3 νο- 
σηλεύτριες», αναφέρει χα
ρακτηριστικά ο ίδιος.
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1  ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΟΖΑΝΗΣ
& ΚΕΝΤΡΩΝ ΥΓΕΙΑΣ “ Να μη κλείσει η ΜΕΘ του
νοσοκομείου Κ ...

Πηγή: ΘΑΡΡΟΣ ΤΗΣ ΚΟΖΑΝΗΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

311.46 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΟΖΑΝΗΣ 
& ΚΕΝΤΡΩΝ ΥΓΕΙΑΣ

“ Να μη κλείσει η ΜΕΘ 
του νοσοκομείου Κοζάνης»

Εντυπωσιακός ο εξοπλισμός της ΜΕΘ από δωρεές.
Λειτουργούν 4 κλίνες και εαν υπήρχε προσωπικό θα μπο
ρούσαν να λειτουργούν 8 κλίνες που είναι υπεραπαραίτη
τες για τη Δυτική Μακεδονία. Με βάση τα διεθνή Στάνταρ οι 
κλίνες ΜΕΘ θα πρέπει να είναι το 10% των νοσοκομειακών 
κλινών. Στη χώρα μας με 35.000 νοσοκομειακά κρεβάτια 
θα πρέπει να λειτουργούν 3.500 κλίνες ΜΕΘ. Με βάσει την 
πρόσφατη εγκύκλιο της Αν. Υπουργού Υγείας οι πολυδύνα
μες ΜΕΘ θα πρέπει να είναι σε ποσοστό 5% των νοσοκο
μειακών κλινών. Δηλαδή στη χώρα μας θα πρέπει να λει
τουργούν 1.750 κλίνες ΜΕΘ πλήρως εξοπλισμένες και 
στελεχωμένες με προσωπικό όπως προβλέπει η εγκύκλιος 
Και όμως. Στη χώρα μας μετά τρία χρόνια πανδημίας λειτουργούν στα νοσοκομεία 
950 κλίνες ΜΕΘ.
Για πρώτη φορά εφέτος μετά πολλά χρόνια δεν είδαμε διασωληνωμένους εκτός 
ΜΕΘ.

Μονάδα Εντατικής Θεραπείας 
Γ.Ν. Κοζάνης

Δεν είδαμε ασθενείς να πεθαίνουν διασωληνωμένοι στις κλινικές.
Χρειαζόμαστε όχι μόνο να μην κλείσουν οι 950 κλίνες ΜΕΘ που λειτουργούν, 
αλλά πολύ περισσότερες.
Να προσεγγίσουμε τα διεθνή στάνταρ.
Πολλές εκ των 950 κλινών ΜΕΘ που είναι ανοικτές, λειτουργούν με μεγάλη επι
σφάλεια λόγω σημαντικών ελλείψεων εντατικολόγων γιατρών και νοσηλευτικού προ
σωπικού.
Είναι κρίμα αντί να ανοίξουμε και νέες κλίνες, να κλείσουν πολλές εκ των λειτουρ- 
γούντων κλινών. Έτσι θα ξαναδούμε δεκάδες διασωληνωμένους ασθενείς εκτός 
ΜΕΘ.
Στη ΔΥΤΙΚΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ με 255.000 πληθυσμό και ανεπτυγμένες περί τις 600 
νοσοκομειακές κλίνες, λειτουργούν 4 κλίνες ΜΕΘ στο Νοσοκομείο Κοζάνης και 4 
κλίνες ΜΕΘ στο νοσοκομείο Πτολεμάίδας. Δηλαδή λειτουργούν 8 κλίνες ΜΕΘ στη 
ΔΥΤΙΚΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ αντί 60 κλίνες με βάσει τα διεθνή στάνταρ και την πρόταση 
του ΚΕΣΥ και 30 κλίνες με βάσει τη πρόταση της Κας Γκάγκα.
Με μεγάλη επισφάλεια λόγω ελλείψεων εντατικολόγων ιατρών.

Όπως έγινε στο Νοσοκομείο Ξάνθης που έκλεισε πριν 
δύο χρόνια η ΜΕΘ 7 κλινών λόγω έλλειψης εντατικολόγων 
(έμεινε μόνο ένας και δύο έφυγαν),το ίδιο θα γίνει και στο 
Νοσοκομείο της ΚΟΖΑΝΗΣ.
Μία ΜΕΘ με υπερσύγχρονο εξοπλισμό 4 κλινών που 
μπορεί να αυξήσει σε 8 τις κλίνες με τεράστια προσφορά 
και αναγκαιότητα λειτουργίας στη ΔΥΤΙΚΗ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ 
θα κλείσει αφού έμεινε με έναν εντατικολόγο. Τον 
Διευθυντή της ΜΕΘ.
Λειτουργεί με δύο ακόμη γιατρούς από μετακινήσεις, αλλά 
για πόσο;
Έγινε προκήρυξη δύο θέσεων χωρίς κίνητρα. Δεν θα 
υπάρξει ενδιαφέρον.
Κίνητρα, προσλήψεις εντατικολόγων και νοσηλευτών προ- 
κειμένου να παραμείνουν σε λειτουργία οι 950 κλίνες 
ΜΕΘ και να υπάρξει σχέδιο αύξησης.
Εαν συνεχισθεί η εγκατάλειψη θα γυρίσουμε πίσω με 
πολλούς θανάτους διασωληνωμένων εκτός ΜΕΘ.
Κρίμα από το Θεό να μην αξιοποιούμε όλον αυτόν τον 
άρτιο εξοπλισμό ΜΕΘ από δεκάδες δωρεές.

Γιαννάκος Μιχάλης
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1  Σοβαρό πρόβλημα και στο Βενιζέλειο
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

301.71 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σοβαρό πρόβλημα και στο Βενιζέλειο

Αντιδρούν οι υγειονομικοί του Βενιζελεϊου απαιτώντας Λύσεις

Υπό διάλυση βρίσκονται κλινικές του 
Βενιζελείου, οι οποίες λειτουργούν με "εν- 
τέλλεσθε".

Συγκεκριμένα, έχουν κλείσει τμήματα 
(π.χ. ιατρείο πήξης), άλλα βρίσκονται στα 
πρόθυρα διάλυσης (π.χ. Παιδιατρική, 
Ακτινολογικό, Ιατροπαιδαγωγικό κ.ά) και 
άλλα υπολειτουργούν (ΜΕΘ, αναισθησιο- 
λογικό, χειρουργεία).

Αυτό αναδείχτηκε στη στάση εργασίας 
της Ένωση Εργαζομένων του «Βενιζέ- 
λειου» ΓΝ Ηρακλείου που πραγματοποί
ησαν από τις 10 π.μ. έως τη 1 μ.μ και στη 
μαζική συγκέντρωση - συνέλευση που 
έκαναν στη Βιβλιοθήκη του Νοσοκομείου. 
Η στάση εργασίας προκηρύχθηκε για τα 
συνεχή προβλήματα στο νοσοκομείο με 
βάση την τραγική υποστελέχωση, που 
προωθείται διαχρονικά από τις εκάστοτε 
κυβερνήσεις στον βωμό της ιδιωτικοποί
ησης της δημόσιας υγείας. Με πρόσφατο 
παράδειγμα την εξοργιστική απόλυση ει- 
δικευομένου ιατρού γενικής/οικογενει- 
ακής ιατρικής, λόγω καθ' ομολογία διοικη
τικού λάθους όλων των εμπλεκόμενων 
θεσμικών φορέων που δρομολόγησαν και 
υπέγραψαν τη σύμβαση εργασίας και τον 
διορισμό του.

Σύμφωνα με το www.902.gr, δεκάδες

γιατροί και νοσηλευτικό προσωπικό από 
όλες τις κλινικές ανέδειξαν την οριακή λει
τουργία του νοσοκομείου. Συγκεκριμένα 
στην παιδιατρική κλινική του νοσοκομείου 
έχουν μείνει μόνο 5 παιδίατροι από τους 
9 που ήταν πριν, και έχουν ξεπεράσει το 
όριο των εφημεριών. Την ίδια στιγμή 
υπάρχει μεγάλη έλλειψη φαρμάκων και 
ιατρικού εξοπλισμού. Η μονάδα νεογνών 
του νοσοκομείου λειτουργεί με δανεικό 
γιατρό από το ΠΑΓΝΗ από τον Ιανουάριο, 
χωρίς να καλύπτεται ολόκληρο πρό

γραμμα των εφημεριών και χωρίς να γνω
ρίζουν για πόσο διάστημα θα καλύπτεται 
η θέση. Αντίστοιχο πρόβλημα με τη μαι
ευτική κλινική που είναι μόνο 8 μαίες για 
να καλύψουν τις ανάγκες για ΤΕΠ, χει
ρουργεία, νεογνά και τοκετούς. Αντί
στοιχο πρόβλημα υπάρχει στην κάλυψη 
εφημεριών στο ΤΕΠ covid και στην κλινική 
covid του νοσοκομείου. Με αποτέλεσμα 
να υπάρχει ένας ειδικευόμενος που να κά
νει εφημερία στην Πνευμονολογική και 
στην κλινική covid.

Παράταση
θητείας
διοικήσεων
νοσοκομείων

Τροπολογία που κατατέ
θηκε στη Βουλή προβλέπει 
τρίμηνη παράταση της θη
τείας των διοικήσεων των δη
μόσιων νοσοκομείων, προφα
νώς για να μην προκύψει 
θεσμικό κενό εν μέσω των 
εκλογών.

Ειδικότερα, αναφέρεται ότι 
«η θητεία όλων των διοικητών 
των νοσοκομείων του Εθνικού 
Συστήματος Υγείας, η οποία 
έληξε ή λήγει έως τις 
30.4.2023, παρατείνεται από 
τη λήξη της και έως την 
31 η.7.2023».



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ξεμένει από αναισθησιολόγους
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

676.62 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δυσεύρετοι και οι αναισθησιολόγοι σχο ΠΑΓΝΗ

Ελλείψεις σε αναισθησιολόγους, μια δυσεύρετη ειδικότητα σε όλη την Ευρώπη, θα έχει τις επόμενες εβδομάδες το ΠΑΓΝΗ, 
καθώς γιατροί φεύγουν για να εργαστούν στον ιδιωτικό τομέα. Αυτό σημαίνει περικοπές χειρουργείων μέχρι να βρεθεί λύση. 
«Μείζον πρόβλημα που θα πρέπει να δούμε πώς θα το αντιμετωπίσουμε», είπε στην «Π» ο πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου 
Ηρακλείου Αλέξανδρος Πατριανάκος. Οι γιατροί δεν επιλέγουν τη δύσκολη και απαιτητική αυτή ειδικότητα και επιπλέον πολλοί 
από αυτούς έχουν φύγει στο εξωτερικό ή προσφέρουν τις υπηρεσίες τους ιδιωτικά, εξασφαλίζοντας πολύ καλύτερες αμοιβές 
και συνθήκες εργασίας. Εντωμεταξύ, οικονομικά κίνητρα στους γιατρούς που θα επιλέξουν να πάρουν την ειδικότητα της 
αναισθησιολογίας προβλέπει άρθρο τροπολογίας σε μια προσπάθεια αντιμετώπισης των ελλείψεων. Σελίδα 5
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1  Ξεμένει από αναισθησιολόγους
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-04-2023

ΤΟ ΠΑΓΝΗ

Ξεμένει από αναισθησιολόγους
Της Άννας Κωνσταντουλάκη

Μ
ε λιγότερους αναι- 
σθησιολόγους και 
περικοπές χειρουρ
γείων, αν δεν βρε
θεί λύση, θα γίνον
ται από τον επόμενο μήνα οι 
επεμβάσεις στο ΠΑΓΝΗ, αφού δύο 

απο εκείνους που προσφέρουν τις 
υπηρεσίεςτους φεύγουν για να εργα
στούν σε ιδιωτικά ιατρικά κέντρα.

Σύμφωνα με την διευθύντρια της 
κλινικής Αλεξία Παπαϊωάννου, από 
τον Μάιο οι 17 αναισθησιολόγοι που 
προσφέρουν σήμερα τις υπηρεσίες 
τους, μειώνονται κατά δύο.

«Είναι ένα σοβαρό πρόβλημα που 
πρέπει να το αντιμετωπίσουμε» είπε 
στην «Π» ο πρόεδρος του Ιατρικού 
Συλλόγου Ηρακλείου Αλέξανδρος Πα- 
τριανάκος υπογραμμίζοντας ωστόσο 
πως το ευτύχημα είναι ότι στο ΠΑ
ΓΝΗ, υπάρχει μεγάλος αριθμός για
τρών που κάνουν αυτή την ειδικό
τητα.

Ο ίδιος ανέφερε ότι υπάρχει η δυ
νατότητα πρόσληψης αναισθησιολό- 
γων με μπλοκάκι, αρκεί να συμφωνή
σει η αναισθησιολογική κλινική του 
νοσοκομείου.

Είναι γνωστό ότι πρόκειται για ειδι
κότητα σε παγκόσμια έλλειψη, αφού 
μειώνονται συνεχώς οι υγειονομικοί 
που επιλέγουν να κάνουν αυτή την ει
δικότητα.

Πολλοί γιατροί έχουν φύγει για το 
εξωτερικό αναζητώντας καλύτερες 
αμοιβές και συνθήκες εργασίας.

Είναι ενδεικτικό ότι ένας νέος για
τρός, έχει αμοιβή 7.000 ευρώ τον 
μήνα σε ιδιωτικό κέντρο στην Κύπρο, 
ενώ στην Ελλάδα ο μισθός του δεν θα 
ξεπερνούσετα 2.600 ευρώ μαζί με τις 
εφημερίες σε ένα δημόσιο νοσοκο
μείο.

Σε χώρες όπως η Γερμανία ο μι
σθός σε έναν έμπειρο γιατρό, μπορεί 
να φθάνει τα 15.000-20.000 ευρώ 
τον μήνα.

Οικονομικό κίνητρο στους γιατρούς 
που θα επιλέξουν να ειδικευθούν 
στην ειδικότητα τηςαναισθησιολογίας 
προβλέπει άρθρο τροπολογίας, σε μια 
προσπάθεια αντιμετώπισης των ελλεί
ψεων.

Στόχο έχει την προσέλκυση νέων 
γιατρών στην ειδικότητα.

Η έλλειψη επαρκούς αριθμού αναι- 
σθησιολόγων, ιδίως στα δημόσια νο
σοκομεία αλλά και ευρύτερα, είναι 
μια από τις μεγαλύτερες «ανοικτές 
πληγές» το Συστήματος Υγείας. Ση
μαντικότερη παρενέργεια είναι οι κα

θυστερήσεις, με μεγάλες αναμονές 
στα χειρουργεία αλλά και τα ιατρεία 
πόνου.

Οι προκηρύξεις κατά προτεραι
ότητα για θέσεις αναισθησιολόγων 
που «έτρεξε» το υπουργείο Υγείας, 
δεν απέδωσαν τα αναμενόμενα.

Ακάλυπτο είναι περίπου το 30% των 
οργανικών θέσεων ειδικευμένων 
αναισθησιολόγων στο ΕΣΥ, ενώ σε 
ό,τι αφορά στις θέσεις ειδικευομένων 
πάνω από 7 στις 10 είναι κενές, προ- 
μηνύοντας σοβαρή κρίση τα επόμενα 
χρόνια.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΜΕΤΑΞΑ» Καρκινοπαθείς
διαμαρτυρήθηκαν για τις σοβαρές ελλείψεις και
δέχτηκαν επίθεση ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

607.98 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΜΕΤΑΞΑ»

Μπράβοι επιτέθηκαν σε καρκινοπαθείς 
που διαμαρτύρονταν για τις ελλείψεις!
Εικόνες αίσχους στο μεγαλύτερο αντικαρκινικό 
νοσοκομείο της χώρας

ΣΕΛ.17
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1  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΜΕΤΑΞΑ» Καρκινοπαθείς διαμαρτυρήθηκαν για τις
σοβαρές ελλείψεις και δέχτηκαν επίθεση ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-04-2023

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΜΕΤΑΞΑ»

Καρκινοπαθείς διαμαρτυρήθηκαν για τις σοβαρές 
ελλείψεις και δέχτηκαν επίθεση από μπράβους!
Εικόνες ντροπής στο μεγαλύτερο αντικαρκινικό νοσοκομείο της χώρας

Α
θλια, τραμπούκικη επίθεση από 
μπράβους βουλευτών δέχτηκαν χτες 
καρκινοπαθείς, ασθενείς του Αντι- 
καρκινικού Νοσοκομείου «Μεταξά»,

επειδή στο πλαίσιο φιέστας που είχε στή
σει η διοίκηση στο αμφιθέατρο του κτιρί
ου προσπάθησαν να αναδείξουν τη δια- 
λυτική κατάσταση που έχει διαμορφωθεί 
στο νοσοκομείο.

Αυτόπτης μάρτυρας σε όλο το περιστατι
κό ήταν συντάκτης του «Ριζοσπάστη», που 
κατέγραψε τα εξής ντροπιαστικά γεγονό
τα: Οι καρκινοπαθείς πήγαν να καταγγεί
λουν ότι την ίδια ώρα που ήταν σε εξέλι
ξη η φιέστα, παρουσία του Μητροπολίτη 
Πειραιά, βουλευτών και υποψήφιων βου
λευτών της ΝΔ και του ΠΑΣΟΚ, στο υπό
γειο καρδιοχτυπούσαν περιμένοντας να 
αποκατασταθεί βλάβη του μηχανήματος 
ακτινοθεραπείας, τρίτη κατά σειρά μέ
σα σε 10 μέρες.

Είναι γνωστό ότι κάθε αναβολή ή αλ
λαγή προγράμματος των ακτινοθεραπει
ών στοιχίζει ακριβά στην υγεία των καρ
κινοπαθών. Υπενθυμίζεται επίσης ότι πριν 
από δύο περίπου μήνες ασθενείς στερή
θηκαν χημειοθεραπείες, επειδή ο ένας 
μόνιμος φαρμακοποιός είχε αρρωστή- 
σει και το φαρμακείο του νοσοκομείου 
έμεινε κλειστό. Παρά τις δεσμεύσεις, ε
ξακολουθεί να υπάρχει μόνο ένας μόνι
μος φαρμακοποιός και η λειτουργία του 
φαρμακείου να κρέμεται από μια κλωστή.

Οταν οι καταγγελίες των ασθενών για τη 
δραματική υποχρηματοδότηση των νοσο
κομείων, τις τραγικές ελλείψεις σε προ

Από πρόσφατη κινητοποίηση εργαζομένων του Νοσοκομείου

σωπικό, τα παλιά μηχανήματα και την υ- 
ποσυντήρηση του κτιρίου άρχισαν να χα
λάνε την ...ωραία ατμόσφαιρα, οι τρα
μπούκοι ανέλαβαν πλήρη δράση. Μάλι
στα, ένας από αυτούς άρπαξε μία ασθε
νή με βία από τα μπράτσα και με δυνα
τές σπρωξιές, με τη βοήθεια άλλων τεσ
σάρων, την πέταξαν έξω από το αμφιθέ
ατρο και την κρατούσαν εγκλωβισμένη 
για να την παραδώσουν στην αστυνομία, 
όπως έλεγαν!

Οι τραμπούκοι, όπως όλοι είδαν, ήταν 
συνοδοί των βουλευτών της ΝΔ Δημήτρη

Μαρκόπουλου και Γιάννη Τραγάκη. Πα
ρά τις διαμαρτυρίες παρευρισκόμενων για 
αυτήν την αγριότητα, τόσο οι βουλευτές 
της ΝΔ όσο και ο υποψήφιος του ΠΑΣΟΚ 
δεν έκαναν καμία ενέργεια για να σταμα
τήσουν το αίσχος. Απραγοι έμειναν και οι 
εκπρόσωποι του κλήρου, οι οποίοι λίγα λε
πτά πριν ευχαριστούσαν προσωπικά έναν 
προς έναν τους βουλευτές για την παρου
σία τους και τις ...ενέργειές τους «για το 
καλό του νοσοκομείου και των ασθενών»!

Το πρωτοφανές αυτό περιστατικό κα
ταδίκασε με δήλωσή του στον «Ριζοσπά

στη» ο αναπληρωτής διοικητής του νοσο
κομείου, Σ. Ευσταθόπουλος. Απέδωσε τα 
υπαρκτά προβλήματα σε «γραφειοκρατι
κά κωλύματα», εντούτοις παραδέχτηκε ό
τι ο ιατροτεχνολογικός εξοπλισμός είναι 
πεπαλαιωμένος και όπως είπε «ένα νέο 
μηχάνημα ακτινοθεραπείας είναι το πρώ
το πράγμα που χρειάζεται».

Η πρόεδρος του Σωματείου Εργαζομένων 
Νοσοκομείου «Μεταξά», Εύα Πολύζου, σε 
δήλωσή της επεσήμανε ότι «οι εργαζόμε
νοι του νοσοκομείου δίνουμε καθημερινά 
μία άνιση μάχη, σε συνθήκες που διαρκώς 
επιδεινώνονται, ως αποτέλεσμα μιας πο
λιτικής που διαχρονικά άσκησαν όλες οι 
κυβερνήσεις και υπηρετεί τη μετατροπή 
της Υγείας του λαού μας σε εμπόρευμα».

Σχολιάζοντας τη βίαιη απομάκρυνση α
σθενών που διαμαρτύρονταν στην προε
κλογική φιέστα, τόνισε: «Είναι προφανές 
ότι ενοχλούνται όταν ασθενείς και εργα
ζόμενοι που βιώνουν καθημερινά τις με
γάλες ελλείψεις σε προσωπικό όλων των 
ειδικοτήτων, τα προβλήματα στην κτιρια- 
κή υποδομή, τις δυσχέρειες που προκύ
πτουν από τον πεπαλαιωμένο ιατροτεχνο- 
λογικό εξοπλισμό, αντιδρούν. Είναι βαθιά 
νυχτωμένοι αν νομίζουν ότι με αυτόν τον 
τρόπο θα μας φιμώσουν, τους εργαζόμε
νους του νοσοκομείου και τους ασθενείς. 
Οι αγώνες για προσλήψεις μόνιμου προ
σωπικού όλων των ειδικοτήτων, σύγχρονο 
ιατροτεχνολογικό και κτιριακό εξοπλισμό, 
δημόσια δωρεάν Υγεία χωρίς επιχειρημα
τική δράση προς όφελος του λαού, θα συ
νεχιστούν και θα κλιμακωθούν».
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1  Χωρίς strep test τα Επείγοντα του μεγαλύτερου
παιδιατρικού νοσοκομείου

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

136.64 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΡΑ ΤΗΝ ΕΞΑΡΣΗ ΤΩΝ ΙΩΣΕΩΝ...

Χωρίς strep test τα Επείγοντα του Παίδων «Αγία Σοφία»
ΣΕΛ. 17

Χωρίς strep test 
τα Επείγοντα 
του μεγαλύτερου 
παιδιατρικού 
νοσοκομείου

Χωρίς τεστ ανίχνευσης του στρεπτόκοκ
κου «κατάφερε» να μείνει το Νοσοκομείο 
Παίδων «Αγία Σοφία», κι αυτό εν μέσω έξαρ
σης των παιδικών ιώσεων και των μολύνσε
ων με το συγκεκριμένο βακτήριο! Τη σοβα
ρή αυτή καταγγελία κάνει η Ηρώ Αποστολο- 
πούλου, μέλος της δμελούς Επιτροπής της 
ΕΙΝΑΠ στο Νοσοκομείο Παίδων «Αγία Σο
φία», σημειώνοντας: «Είναι δυνατόν εν έτει 
2023 να μην μπορεί ο παιδίατρος να διαγνώ- 
αει γρήγορα αν ένα παιδί πάσχει από στρε
πτόκοκκο; Ειδικό την περίοδο αυτή που υ
πάρχουν κρούσματα στρεπτόκοκκου σε παι
δικούς σταθμούς, σχολεία κ.τ.λ. και είναι μια 
συχνή ασθένεια στα παιδιά που αντιμετωπί
ζεται με αντιβίωση».

Η γιατρός σημειώνει ότι ο παιδίατρος στα 
Επείγοντα στερείται πλέον και τα στοιχειώ
δη μέσα διάγνωσης και αντιμετώπισης των 
παιδικών ασθενειών, αφού «μετά τις τερά
στιες ελλείψεις προσωπικού, έρχεται τώ
ρα να προστεθεί και αυτό!».

Καλεί κάθε γονιό και εργαζόμενο να παλέ
ψει με τους υγειονομικούς, γιατί «δεν γίνεται 
να παίζουν με τις ζωές των παιδιών μας». Και 
σημειώνει ότι «είναι επιλογή τους τόσα χρό
νια να υποβαθμίζουν την υγεία των παιδιών 
μας γιατί τους κοστίζει».
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1  Ξεχείλισε το «ποτήρι» της αγανάκτησης...
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

832.54 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ξεχείλισε το «ποτήρι» 
της αγανάκτησης...
■ Τρίωρη στάση εργασίαςχθες στο Βενιζέλειο με φόντο την οριακή λόγω 
υποστελέχωσηςλειτουργία πολλών κλινικών

“Εκρηκτική” είναι η κατάσταση στο δημόσιο 
Σύστημα Υγείας σε τοπικό επίπεδο, με το πο
τήρι της αγανάκτησης να ξεχειλίζει στο Βενι- 
ζέλειο Νοσοκομείο λόγω της υποστελέχω
σης αρκετών τμημάτων, τα οποία βρίσκονται 
σε οριακό σημείο. Μετά το κύμα παραιτήσεων 
από το προσωπικό του νοσοκομείου και τη συ
νέχιση της λειτουργίας της Παιδιατρικής Κλινι
κής με “εντέλλεσθε”, φαντάζει πλέον ορατός 
ο κίνδυνος συγχωνεύσεων κλινικών μέσα στο 
επόμενο χρονικό διάστημα, σύμφωνα μετους 
εργαζόμενους.

Π
ς εκ τούτου, τη χθεσινή ημέρα οι εργαζόμενοι 
προχώρησαν σε τρίωρη στάση εργασίας, ζη
τώντας, μεταξύ άλλων, τη στελέχωση του νο
σοκομείου με μόνιμο προσωπικό και προαναγ
γέλλοντας συνέχιση των κινητοποιήσεων, οι οποίες 
θα κλιμακωθούν τον επόμενο μήνα.

Μιλώντας στη "Νέα Κρήτη" και την "ΚΡΗΤΗ TV", εκ
πρόσωποι των υγειονομικών περιέγραψαν δραματι
κές καταστάσεις εξαιτίας της υποστελέχωσης και της 
υπερεφημέρευσης του ιατρικού προσωπικού με τη 
συνεπακόλουθη εξουθένωσή του, ενώ κρούουν το 
"καμπανάκι" του κινδύνου για τα όσα έρχονται... 
Μεταξύ των τμημάτων που βρίσκονται σε οριακή κα

τάσταση είναι η Παιδιατρική Κλινική, η ΜΕΘ Νεογνών, 
ενώ περισσότεροι από 2.000 συνάνθρωποί μας βρί
σκονται στη λίστα χειρουργείου και αναμένουν τη σει
ρά τους.
«Πάρα πολλά τμήματα του Βενιζελείου δυσκολεύο

νται να λειτουργήσουν λόγω υποστελέχωσης. Για πα
ράδειγμα, η Παιδιατρική, το Ιατρείο Πήξης, το Ιατρο- 
παιδαγωγικό και η ΜΕΘ Νεογνών», εξήγησε η γραμ- 
ματέας'Ενωσης Γιατρών ΕΣΥ Ν. Ηρακλείου Ράνια Μπέ- 
τση, η οποία επισήμανε ότι περισσότεροι από 10 για
τροί του Βενιζελείου έχουν παραιτηθεί «λόγω εντατι
κοποίησης δουλειάς και η λειτουργία της Παιδιατρικής 
συνεχίζεται με "εντέλλεσθε" στους γιατρούς για υπε- 
ρεφημέρευση».
«Ήδη τα τακτικά ιατρεία της Β' Παθολογικής, εκτός α

πό το Ηπατολογικό, δε λειτουργούν λόγω υποστελέ
χωσης. Επίσης, δε λειτουργούν 4 κλίνες ΜΕΘ κι είναι 
κλειστές οι μισές χειρουργικές αίθουσες, ενώ περιμέ
νουν πάνω από 2.000 ασθενείς στη λίστα χειρουργεί
ου», πρόσθεσε η κ. Μπέτση, η οποία εξηγεί ότι «η πρό
σφατη προκήρυξη που αφορούσε σε 12 θέσεις για
τρών δεν επαρκεί για να καλύψει τις ανάγκες, καθώς 
τα κενά σε γιατρούς στο Βενιζέλειο ξεπερνούν τα 40!».

Προσλήψεις με το... σταγονόμετρο
«Όλα πηγάζουν από την υποστελέχωση των περισ

σότερων τμημάτων, που έχει ως αποτέλεσμα την υπε- 
ρεφημέρευση των γιατρών, την εξουθένωση του προ
σωπικού, παραιτήσεις κι αποχωρήσεις, ενώ προσλή
ψεις γίνονται με το... σταγονόμετρο», ανέφερε με νό
ημα το μέλος του Συλλόγου Εργαζομένων στο Βενιζέ- 
λειο Νοσοκομείο ΔημήτρηςΦλυτζάνης.
Σύμφωνα με τον κ. Φλυτζάνη, «αν συνεχιστεί αυτή η 

κατάσταση, αναγκαστικά το νοσοκομείο θα π ροχωρή- 
σειτο επόμενο διάστημα σε συγχώνευση κάποιων κλι
νικών για να μπορέσει να λειτουργήσει».
Άξιο αναφοράς είναι το γεγονός ότι, σύμφωνα με τον 

κ. Φλυτζάνη, υπάρχει πρόβλημα και με τη νοσηλευτι
κή υπηρεσία του νοσοκομείου, καθώς σε σχέση με έ
ναν χρόνο πριν, το προσωπικό είναι μειωμένο κατά 35 
άτομα!

Μιλώντας στη “Νέα Κρήτη ” και την “ΚΡΗΤΗ TV”, εκπρόσωποι των υγειονομικών περιέγραψαν δρα
ματικές καταστάσεις εξαιτίας της υποστελέχωσης και της υπερεφημέρευσης του ιατρικού προσωπι
κού με τη συνεπακόλουθη εξουθένωσή του, ενώ κρούουν το “καμπανάκι” του κινδύνου για τα όσα 
έρχονται...

Τα αιτήματα

Μόνιμες προσλήψεις και άμεση 
επανατοποθέτηση του ειδικευόμενου 
που απολύθηκε λόγω λάθους...

Χθες, λοιπόν, πραγματοποιήθηκε 
τρίωρη στάση εργασίας στο Βενιζέ- 
λειο Νοσοκομείο, με το προσωπικό 
να ζητά, μεταξύ άλλων την άμεση 
επανατοποθέτηση του ειδικευόμε
νου γιατρού που απολύθηκε λόγω 
διοικητικού λάθους, τηνάμεση πρό
σληψη μόνιμου προσωπικού γιατην 
κάλυψητων αναγκών καιτη μονιμο
ποίηση των συμβασιούχων που κα- 
λύπτουνπάγιεςκαιδιαρκείςανάγκες.

Πάντως, οι εργαζόμενοι στο Βενι- 
ζέλειο δεν είναι μόνοι τους, καθώς 
στο πλευρό τους βρέθηκαν χθες εκ
πρόσωποι του Σωματείου Εργαζο
μένων του ΠΑΓΝΗ, αλλά καιτου Γε
νικού Νοσοκομείου Αγίου Νικολά
ου. Όπως ανέφερε χαρακτηριστικά

ο πρόεδρος του Σωματείου Εργαζο- 
μένωντουΠΑΓΝΗΔημήτρηςΒρύσα- 
λης. «οι εργαζόμενοι στο Ηράκλειο, 
στην Κρήτη, δε θα επιτρέψουμε το 
Βενιζέλειο να γίνει κέντρο υγείας, 
σύμφωνα με τα σχέδια της κυβέρ
νησης, ουσιαστικά υλοποιώνταςέναν 
υγειονομικό χάρτη που έχει ξεκινή
σει εδώ και χρόνια με "εντέλλεσθε", 
με μετακινήσεις προσωπικού, με 
συγχωνεύσεις κλινικών (...). Μονα
δική διέξοδος είναι οι άμεσες προ
σλήψεις γιατρών και νοσηλευτικού 
προσωπικού».
Όπως προανήγγειλεο κ. Βρύσαλης, 

οι κινητοποιήσεις θα κλιμακωθούν 
«και οε συντονισμό με τα άλλα σω
ματεία της Κρήτης μέσα οτον Μάιο».

Το "π αρών" στη χθεσινή κινητοπ οί
ηση έδωσε και ο πρόεδρος των ερ- 
γαζομένωντου Νοσοκομείου Αγίου 
Νικολάου Γιώργος Μανουσάκης, ο 
οποίος εξέφρασε την αλληλεγγύη 
του οτους συναδέλφουςτου στο Βε- 
νιζέλειο. Εντούτοις, και στο Νοσο
κομείο του Αγίου Νικολάου δε λεί
πουν τα προβλήματα. Σύμφωνα με 
τον κ. Μανουσάκη, στον Άγιο Νι
κόλαο «έχουμε τεράστιο πρόβλη
μα αυτήν την περίοδο με τις απλή
ρωτες εφημερίες των αναισθησιο- 
λόγων,τωνπαθολόγων,τωνγιατρών 
της ΜΕΘ και του ΤΕΠ, στους οποί
ους χρωστούν από πέρυσι τον Μάιο 
μεγάλα ποοά, περίπου 400 ευρώ τον 
μήνα στον καθένα!».
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1  Χωρίς αξονικό τομογράφο το Γενικό Νοσοκομείο
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

214.21 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΛΑΡΙΣΑ

Χωρίς αξονικό τομογράφο το Γενικό Νοσοκομείο

Ε
κτός λειτουργίας τέθηκε ο αξονικός τομο
γράφος την Παρασκευή, μέρα γενικής ε
φημερίας, στο Γενικό Νοσοκομείο Λάρι
σας, γεγονός για το οποίο προειδοποιούσε ε

δώ και μήνες η Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων - 
Κέντρων Υγείας Λάρισας (ΕΙΝΚΥΛ).

Υπεύθυνοι για την κατάσταση αυτή είναι η 
κυβέρνηση, η διοίκηση του νοσοκομείου, η 5η 
Υγειονομική Περιφέρεια, που τόσα χρόνια δεν 
δίνουν λύση στο πρόβλημα, ταλαιπωρώντας α
σθενείς και προσωπικό και καθυστερώντας την 
έγκαιρη διάγνωση.

Συγκεκριμένα, όπως τονίζει η Ενωση Ιατρών 
Νοσοκομείων - Κέντρων Υγείας Λάρισας σε α
νακοίνωσή της, «επανειλημμένα έχουμε τονίσει 
τον κίνδυνο εξαιτίας της υπέρβασης του ορίου 
ζωής του αξονικού και την απουσία ανταλλα
κτικών στην αγορά». Ετσι, παρά τις διαβεβαιώ
σεις της διοίκησης περί «οριστικής λύσης» του 
θέματος μέχρι το τέλος Μάρτη, το προσωπικό

βρέθηκε αντιμέτωπο σε μέρα γενικής εφημερί
ας με μια ακόμα βλάβη του αξονικού, καθιστώ
ντας την εφημερία επισφαλή και επικίνδυνη. «Τα 
τροχαία ατυχήματα έχουν αυξηθεί το τελευταίο 
διάστημα και η μεταφορά βαριά τραυματισμέ
νων ασθενών για διενέργεια αξονικής τομογρα
φίας στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο είναι ευ
νόητο ότι εγκυμονεί πάρα πολλούς κινδύνους 
για τους ασθενείς», σημειώνει η Ενωση και συ
μπληρώνει χαρακτηριστικά: «Δεν θέλουμε καν 
να σκεφτούμε τι θα γινόταν αν ο αξονικός το
μογράφος ήταν εκτός λειτουργίας τη μέρα που 
κληθήκαμε να αντιμετωπίσουμε τους τραυμα
τίες του τραγικού δυστυχήματος στα Τέμπη. Ο 
συνεχής εμπαιγμός και η συστηματική αδιαφο
ρία των διοικούντων για το μείζον θέμα της α
ντικατάστασης του παλαιωμένου αξονικού θέ
τουν σε κίνδυνο την υγεία των πολιτών της Λά
ρισας και καθιστούν το ιατρικό έργο δύσκολο 
και επισφαλές».

Αξίζει να σημειωθεί ότι στις 28/2/2022 εί
χε συζητηθεί Επίκαιρη Ερώτηση του βουλευ
τή Λάρισας του ΚΚΕ, Γιώργου Λαμπρούλη, με
την οποία απαιτούσε την αγορά και εγκατάστα
ση νέου αξονικού τομογράφου 64 τομών. Μάλι
στα, απαντώντας η υφυπουργός Υγείας, Μ. Γκά- 
γκα, παραδέχθηκε ότι ο αξονικός τομογράφος 
έμεινε εκτός λειτουργίας για 3 μέρες και υπο- 
σχέθηκε ότι θα προχωρήσει τις διαδικασίες για 
προμήθεια νέου. Ωστόσο, στη δευτερολογία της 
προέβη σε απαράδεκτη προβοκάτσια, χαρα
κτηρίζοντας τον Γ. Λαμπρούλη τον «καλύτερο 
υποστηρικτή των ΣΔΙΤ»(!), αφού δήθεν με την 
Ερώτησή του ανέδειξε την ανεπάρκεια του δη
μόσιου συστήματος Υγείας. Με αυτόν τον ύπου
λο τρόπο η υφυπουργός προσπάθησε να δικαι
ολογήσει την πολιτική και αυτής της κυβέρνη
σης που ιδιωτικοποιεί περαιτέρω τη δημόσια Υ
γεία, χρησιμοποιεί δηλαδή ως φάρμακο την α
σθένεια που τσάκισε τις δημόσιες δομές Υγείας.
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1  ξαναδούμε δεκάδεβ διασωληνωμένουΒ ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ
ΠΟΕΔΗΝ Κίνδυνος να ξαναδούμε δεκάδες
διασωΠηνωμένους ...

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

134.69 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ ΠΟΕΔΗΝ
KivSuvos να 
ξαναδούμε δεκάδεβ 
διασωληνωμένουΒ 
ασθενεί^ εκτό$ ΜΕΘ

I LEA.3

ΚΑΜΠΑΝΑΚΙ ΠΟΕΔΗΝ 
Κίνδυνος να 
ξαναδούμε δεκάδες 
διασωΠηνωμένους 
ασθενείς εκτός ΜΕΘ
ΥΠΑΡΚΤΟΣ είναι ο κίνδυνοε να κλείσουν Μονάδεε 
Εντατικήε θεραπείαε, σύμφωνα με την ΠΟΕΔΗΝ. 
0 πρόεδρόε ins Μιχάληε Γ ιαννάκοε επισκέφθηκε 
πριν από λίγεβ μ έρεε το νοσοκομείο Κοζάνηε και 
μεταφέρει την εικόνα από την ΜΕΘ. 0 εξοπλισμόε 
ins ΜΕΘ είναι εντυπωσιακόε, αλλά αυτό οφείλεται 
σε δωρεέε. Λειτουργούν 4 κλίνεε και εαν υπήρχε 
προσωπικό θα μπορούσαν να λειτουργούν 8 κλίνεε 
που είναι υπεραπαραίτητεε για τη Δυτική Μακεδο
νία. Σημειώνεται ότι βάσει των διεθνή στάνταρ, οι 
κλίνεε ΜΕΘ θα πρέπει να είναι το 10% των νοσο
κομειακών κλινών. Επομένωε, στη χώρα pas με 
35.000 νοσοκομειακό κρεβάτια θα πρέπει να λει
τουργούν 3.500 κλίνεε ΜΕΘ. Enicms, σύμφωνα 
με την πρόσφατη εγκύκλιο ins Mivas Γκάγκα, οι 
πολυδύναμε5 ΜΕΘ θα πρέπει να είναι σε ποσοστό 
5% των νοσοκομειακών κλινών. Δηλαδή στη χώρα 
pas θα πρέπει να λειτουργούν 1.750 κλίνεε ΜΕΘ 
πλήρακ εξοπλισμένε5 και στελεχωμένεε με προ
σωπικό όπω5 προβλέπει π εγκύκλιοε. Ωστόσο, στη 
χώρα pas μετά τρία χρόνια πανδημίαε λειτουργούν 
στα νοσοκομεία 950 κλίνεε ΜΕΘ. Μάλιστα, πολλέε 
εκ των 950 κλινών ΜΕΘ που είναι ανοικτέβ, λει
τουργούν με μεγάλη επισφάλεια λόγω σημαντικών 
ελλείψεων εντατικολόγων γιατρών και νοσηλευ
τικού προσωπικού.
«Είναι κρίμα αντί να ανοίξουμε και νέεβ κλίνεε, 
να κλείσουν πολλέε εκ των λειτουργούντων κλι- 
νών.Έτσι θα ξαναδούμε δεκάδεε διασωληνωμέ- 
vous ασθενείε εκτόε ΜΕΘ» προειδοποιεί ο Μιχά- 
Ans ΓIOW0KOS.
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1  ΣΥΡΙΖΑ: Η κυβέρνηση καταδίκασε σε αργό θάνατο το
Παπανικολάου της Θεσσαλονίκης

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

596.69 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΡΙΖΑ: Η κυβέρνηση καταδίκασε σε αργό 
θάνατο το Παπανικολάου της Θεσσαλονίκης
Συνολικά 22 βουλευτές του κόμματος της αντιπολίτευσης κατέθεσαν 
ερώτηση στη Βουλή σχετικά με την κατάσταση στο νοσοκομείο

Ερώτηση στη Βουλή σχετικά με το νοσοκομείο Πα- 
πανικολάου της Θεσσαλονίκης κατέθεσαν 22 βουλευ
τές του ΣΥΡΙΖΑ με πρωτοβουλία της Δώρας Αυγέρη. 
Στην ερώτηση, οι βουλευτές του κόμματος της αντι
πολίτευσης αναφέρουν ότι «η κυβέρνηση έχει κατα
δικάσει το νοσοκομείο Γ. Παπανικολάου σε αργό θά
νατο» και κάνουν λόγο για τραγική κατάσταση στην 
οποία έχει περιέλθει το νοσοκομείο καθώς και για επι- 
κινδυνότητα για την υγεία και τη ζωή των ασθενών.

Αναλυτικά, σε σχετική ανακοίνωση Τύπου η βου- 
λεύτρια Θεσσαλονίκης του ΣΥΡΙΖΑ, Δώρα Αυγέρη, 
αναφέρει:

Η απερχόμενη κυβέρνηση ΝΔ-Μητσοτάκη έχει κα
ταδικάσει το νοσοκομείο «Παπανικολάου» της Θεσ
σαλονίκης σε αργό θάνατο. Ενδεικτικό είναι ότι έναν 
χρόνο μετά την καταστροφική πυρκαγιά στην πνευ- 
μονολογική κλινική του, οι εργασίες αποκατάστασης 
δεν έχουν γίνει, ενώ το νοσοκομείο κινδυνεύει να 
χάσει και την ιστορική μονάδα της Καρδιοθωρακο- 
χειρουργικής Κλινικής, καθώς αυτή έχει τεθεί εκτός 
εφημεριών.

Το οριακό αδιέξοδο για το νοσοκομείο αποτυπώ- 
νεται στις τραγικές ελλείψεις γιατρών, αλλά και την 
απουσία οποιουδήποτε σχεδίου από τους αρμοδίους. 
Επτά αναισθησιολόγοι εργάζονται για δεκατρείς χει
ρουργικές κλινικές, με τουλάχιστον δέκα εφημερίες 
τον μήνα. Η μοναδική καρδιοαναισθησιολόγος επί 
δυόμισι μήνες έχει κάνει είκοσι και πλέον εφημερίες 
ανά μήνα και βρίσκεται σε αναρρωτική άδεια λόγω 
εξάντλησης Ενώ την ίδια ώρα, με απόφαση των δι
οικητών της 3ης και 4ης ΥΠΕ τέσσερις καρδιοχει- 
ρουργοί της Καρδιοθωρακοχειρουργικής Κλινικής 
μετακινούνται στο νοσοκομείο «ΑΧΕΠΑ» της Θεσ
σαλονίκης. Στο δε ακτινολογικό εργαστήριο του «Πα- 
πανικολάου» δεν θα διενεργούνται πλέον αξονικές 
στεφανιογραφίες, εξαιτίας της έλλειψης τεχνολόγων.

Οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ ζητούν από τον 
υπουργό Υγείας να απαντήσει πώς διασφαλίζεται η 
υγεία και η ζωή των ασθενών που έχουν ανάγκη και 
αναμένουν να χειρουργηθούν, αλλά και πώς καλύ
πτονται τα εσωτερικά περιστατικά, δηλαδή οι νοση
λευόμενοι που χρήζουν καρδιοχειρουργικής αντιμε
τώπισης. Παράλληλα, ζητούν από τον υπουργό να 
ληφθούν άμεσα μέτρα για την αποκατάσταση της 
ομαλής λειτουργίας της καρδιοχειρουργικής κλινικής 
και την επαναλειτουργία της πνευμονολογικής κλινι
κής, προκειμένου να διασφαλίζεται η υγεία και ζωή 
των ασθενών.

Αναλυτικά, το κείμενο της ερώτησης έχει ως εξής:
Αθήνα, 10 Απριλίου 2023
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς τον Υπουργό Υγείας
ΘΕΜΑ: Τραγική και επικίνδυνη η κατάσταση στο 

Γ.Ν.Θ. «Παπανικολάου». Θ’ αναλάβει τις ευθύνες του 
το υπουργείο Υγείας ή έχει καταδικάσει το «Παπανι- 
κολάου» σε αργό θάνατο με ό,τι αυτό συνεπάγεται για 
την υγεία και τη ζωή των ασθενών;

Το Γ.Ν.Θ. «Γ. Παπανικολάου βρίσκεται πλέον σε 
οριακό αδιέξοδο. Ενδεικτικό της τραγικής κατάστα
σης και της απαξίωσής του είναι το γεγονός ότι τέθηκε

εκτός εφημεριών η ιστορική μονάδα της Καρδιο- θω- 
ρακοχειρουργικής Κλινικής (τα επείγοντα περιστατι
κά διακομίζονται στο ΑΧΕΠΑ). Η μοναδική καρδι- 
ο-αναισθησιολόγος, η οποία επί τουλάχιστον 2,5 μή
νες έκανε 20 και πλέον εφημερίες ανά μήνα, βρίσκε
ται πλέον σε αναρρωτική άδεια με σοβαρό πρόβλημα 
υγείας, λόγω εξάντλησης. Την ίδια ώρα, με απόφαση 
των διοικητών της 3ης και 4ης ΥΠΕ, τέσσερις Καρδι- 
ο-θωρακοχειρουργοί της μονάδας μετακινούνται στο 
Π.Γ.Ν.Θ. «ΑΧΕΠΑ» για την κάλυψη υπηρεσιακών 
αναγκών!

Το νοσοκομείο λειτουργεί με μόλις επτά αναισθησι- 
ολόγους για δεκατρείς χειρουργικές κλινικές (οι προ- 
βλεπόμενες οργανικές θέσεις με βάση το οργανόγραμ
μα του νοσοκομείου είναι είκοσι έξι). Οι αναισθησιο- 
λόγοι εργάζονται σε εξουθενωτικές και εξαντλητικές 
συνθήκες, με τουλάχιστον δέκα εφημερίες τον μήνα.

Στο μεταξύ, εξαιτίας της έλλειψης τεχνολόγων, το 
Ακτινολογικό Εργαστήριο ανακοίνωσε ότι στο τμήμα 
δεν θα διενεργούνται πλέον αξονικές στεφανιογραφί
ες με ευθύνη της διοίκησης.

Όλα τα παραπάνω έρχονται να προστεθούν στο γε
γονός ότι εδώ και ένα χρόνο- από τον Απρίλιο του 
2022, οπότε και σημειώθηκε η καταστροφική πυρκα
γιά- παραμένει κλειστή η Πνευμονολογική Κλινική 
του «Παπανικολάου. Παρά τις αρχικές υποσχέσεις και 
τις δηλώσεις του ίδιου του Υπουργού για άμεση απο
κατάσταση της λειτουργίας της κλινικής, μέχρι σήμε
ρα, παραμένει κατεστραμμένη και κλειστή, χωρίς να 
έχει δοθεί σαφές χρονοδιάγραμμα των εργασιών απο
κατάστασης και επαναλειτουργίας της κλινικής.

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:
1. Θα αποκατασταθεί και πώς η λειτουργία της Καρ

διοχειρουργικής κλινικής; Πώς διασφαλίζεται η υγεία 
και η ζωή των ασθενών που έχουν ανάγκη και αναμέ
νουν να χειρουργηθούν; Πώς καλύπτονται τα εσωτε
ρικά περιστατικά (οι νοσηλευόμενοι) που χρήζουν

καρδιοχειρουργικής αντιμετώπισης;
2. Τι μέτρα προτίθεται να λάβει το Υπουργείο για 

την άμεση κάλυψη των κενών οργανικών θέσεων ια
τρών αναισθησιολόγων και πνευμονολόγων; Σε ποιο 
χρονικό διάστημα αναμένεται να υλοποιηθούν; Τι 
σχεδιασμός υπάρχει για την πλήρη ανάπτυξη των χει
ρουργικών αιθουσών στο ΓΝΘ «Γ. Παπανικολάου»; 
Πότε θα επαναλειτουργήσει η κατεστραμμένη Πνευ
μονολογική Κλινική του ΓΝΘ «Γ. Παπανικολάου» 
που κάηκε έναν χρόνο πριν; Θα επαναλειτουργήσει 
η κλινική μέσα στο προβλεπόμενο χρονοδιάγραμμα, 
που προβλέπεται στη σύμβαση αποκατάστασης; Σε 
τι ποσό ανέρχεται ο προβλεπόμενος προϋπολογισμός 
για την αποκατάσταση των ζημιών;

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα)
Ξανθός Ανδρέας 
Αλεξιάδης Τρύφωνας 
Αμανατίδης Ιωάννης 
Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία)
Γιαννούλης Χρήστος 
Δρίτσας Θεόδωρος 
Ζουράρις Κωνσταντίνος 
Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα)
Καφαντάρη Χαρά 
Μάλαμα Κυριακή 
Μαμουλάκης Χάρης 
Μάρκου Κωνσταντίνος 
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
Νοτοπούλου Αικατερίνη (Κατερίνα)
Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης)
Πούλου Παναγιώτα (Γιώτα)
Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ)
Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 
Φάμελλος Σωκράτης 
Φίλης Νικόλαος 
Φωτίου Θεανώ
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1  Παρέμβαση του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. στη Βουλή για την
εγκατάλειψη του «Παπανικολάου»

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-04-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

544.65 cm² Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Παρέμβαση του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. 
στη Βουλή για την εγκατάλειψη 
του «Παπανικολάου»

ΤΗΝ ΤΡΑΓΙΚΗ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ στην οποία 
βρίσκεται το Νοσοκομείο «Παπανικολάου» 
και την εηικινδυνάτητα για την υγεία και τη ζωή των 
ασθενών αναδεικνύουν με κοινοβουλευτική τους 
ερώτηση 23 βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ., 
με πρωτοβουλία τπςΔώρας Αυγέρη.

Ενδεικτικό, όπως επισημαίνεται, είναι το γεγονός 
ότι έναν χρόνο μετά την καταστροφική πυρκαγιά 
στην Πνευμονολογική Κλινική του, οι εργασίες 
αποκατάστασης δεν έχουν γίνει, ενώ το 
νοσοκομείο κινδυνεύει να χάσει και την ιστορική 
μονάδα της Καρδιοθωρακοχειρουργικής Κλινικής, 
καθώς αυτή έχει τεθεί εκτός εφημεριών.

Το οριακό αδιέξοδο για ίο νοσοκομείο 
αποτυπώνεται στις τραγικές ελλείψεις γιατρών 
αλλά και στην απουσία οποιουδήποτέ σχεδίου 
από τους αρμόδιους. Επτά αναισθπσιολόγοι 
εργάζονται για δεκατρείς χειρουργικές κλινικές 
με τουλάχιστον δέκα εφημερίες τον μήνα.
Η μοναδική καρδιοαναισθησιολόγος επίδυόμιση 
μήνες έχει κάνει είκοσι και πλέον εφημερίες ανά 
μήνα και βρίσκεται σε αναρρωτική άδεια λόγω 
εξάντλησης, ενώ την ίδια ώρα, με απόφαση 
των διοικητών της 3ης και 4ης ΥΠΕ, τέσσερις 
καρδιοχειρουργοί ίου νοσοκομείου μετακινούνται 
στο Νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ της Θεσσαλονίκης.
Στο δε ακτινολογικό εργαστήριο του 
«Παπανικολάου» δεν θα διενεργαύνται πλέον 
αξονικές στεφανιογραφίες εξαιτίας της έλλειψης 
τεχνολόγων. Οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΧ. ζητούν 
από τον υπουργό Υγείας να απαντήσει πώς 
διασφαλίζονται η υγεία και η ζωή ίων ασθενών που 
έχουν ανάγκη και αναμένουν ναχειρουργηθούν, 
αλλά και πώς καλύπτονται τα εσωτερικά 
περιστατικά, δηλαδή οι νοσηλευόμενοι που 
χρήζουν καρδιοχειρουργικής αντιμετώπισης.

Παράλληλα, ζητούν από τον υπουργό ναληφθούν 
άμεσα μέτρα για την αποκατάσταση της ομαλής 
λειτουργίας της Καρδιοχειρουργικής Κλινικής 
και την επαναλειτουργία της Πνευμονολογικής 
Κλινικής προκειμένου να διασφαλίζονται 
π υγεία και η ζωή των ασθενών.

Σε απόγνωση οι εργαζόμενοι
Την αγωνία τους για τπ λειτουργία του 
Νοσοκομείου «Παπανικολάου» έχουν εκφράσει 
επανειλημμένα οι εργαζόμενοί του, με το σωματείο 
τους να τονίζει τα μεγάλα προβλήματα που 
προκαλεί η έλλειψη προσωπικού, η οποία 
έχει ως αποτέλεσμα να σταματά τη λειτουργία 
της η Β' Χειρουργική, να υπολειτουργεί η ΩΡΛ 
και σοβαρά περιστατικά να φεύγουν σε άλλα 
νοσοκομεία Οπως καταγγέλλουν οι εργαζόμενοι, 
τα χειρουργεία δεν γίνονται πέραν των επειγόντων 
στις εφημερίες λόγω έλλειψης αναισθησιολόγων. 
Υπενθυμίζουν επίσης ότι η καμένη 
Πνευμονολογική Κλινική ίου νοσοκομείου 
έχει αφεθεί στις στάχτες και στα αποκαΐδια, 
παρά τη δέσμευση Πλεύρη-Γκάγκα ότι... σε μία 
εβδομάδα π κλινική θα επαναλειτουργούοε.

Ιάσων Μ πόντιος
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